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Protokół z posiedzenia nr IX Rady Dzielnicy Sławin 

 w dniu 13.12.2019 r. 

Miejsce posiedzenia: ZS nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.30 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokolant obrad: M. Tarkowska 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Posiedzenia Rady.  

4. Informacje o działalności Rady między posiedzeniami.  

5. Uzgodnienie terminów posiedzeń  i dyżurów Rady w roku 2020. 

6. Wolne wnioski i oświadczenia. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

8. Spotkanie świąteczne - opłatek oraz rozmowy na tematy dzielnicy 

zaproszonych gości i członków Rady. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1) Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 10 członków Rady Dzielnicy, co stanowi 

wymagane quorum. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do  niniejszego protokołu. 

Ad 2) Przewodnicząca odczytała  przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, 

czy są propozycje zmian. Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie zaproponowany porządek obrad. Porządek obrad został przyjęty 

jednomyślnie. 

Ad 3) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin. 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu. Nikt nie zgłosił 

uwag. Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu z posiedzenia nr 

VIII z dnia 2019.11.04. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad 4) Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działalności Rady  

pomiędzy posiedzeniami: 
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 Złożono pismo w sprawie nie realizowania projektów BO na dzielnicy – do 

władz miasta i radnych Rady Miasta. Radny RM M. Bubicz przekazał Radzie 

odpowiedzi władz miasta na jego interpelacje w tej samej sprawie. Z jednej      

z odpowiedzi wynika, że środki przewidziane na boisko do koszykówki              

i siatkówki na osiedlu Botanik z uwagi na brak możliwości realizacji na działce 

w pobliżu ul. Kasztelańskiej za zgodą autorki projektu zostały wykorzystane 

przy budowie boiska wielofunkcyjnego przy ul. Sławinkowskiej. 

 Sprawa braku dojazdu do boiska i planowanych obiektów Budżetu 

Obywatelskiego przy ul. Altanowej została też poruszona na spotkaniu u z-cy 

prezydenta A. Szymczyka. Została wtedy przekazana propozycja Rady 

budowy dojazdu do tych obiektów.   

 Rada też otrzymała pismo z Wydziału Inwestycji i Remontów dotyczące 

realizacji projektów BO. Nie zgadzamy się z zawartą w piśmie opinią o 

konieczności uzyskania przez Radę a nie przez UM zgody wspólnoty 

mieszkaniowej na dojazd do budowy i eksploatacji obiektów przy ul. 

Altanowej. 

 W gazecie Nowy Tydzień ukazał się artykuł w którym prezydent A. Szymczyk 

potwierdza budowę w ramach Zielonego Budżetu Parku Sławin w przyszłym 

roku. 

 Odbyło się spotkanie konsultacyjne na dzielnicy w sprawie Strategii Lublin 

2030 (uczestniczyli M. Pietrzela, R. Osiak, mieszkańcy dzielnicy). 

 Odbyło się spotkanie z z-cą prezydenta A. Szymczykiem w sprawie budowy      

ul. Sławinek (uczestniczyli przedstawiciele mieszkańców, radny M. Bubicz,        

K. Kocot, R. Osiak). 

 W ramach konsultacji Regulaminu Budżetu Obywatelskiego na przyszły rok.     

R. Osiak złożył uwagi pisemne i uczestniczył w spotkaniu w UM. 

 Na stronie Dzielnicy zamieszczono informację o wyłożeniu projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania w rejonie na północ od projektowanej 

ul. A. Zelwerowicza (teren planowanego cmentarza i obszar pomiędzy ul. 

Bohaterów Września a ul. Poligonową).   

 W Urzędzie Miasta odbyła się dyskusja publiczna w związku z wyłożeniem 

planu (uczestniczyła M. Pietrzela). 

 Odbyło się też spotkanie dla mieszkańców zorganizowane przez radnego 

Rady Miasta S. Brzozowskiego (uczestniczyli: R. Osiak, M. Pietrzela, P. 

Waga). 
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Mieszkańcy nie wnosili uwag do planowanej od lat lokalizacji cmentarza, ale 

mają obawy co do wyceny gruntów i zmiany wartości gruntów w pobliżu 

cmentarza oraz co do lokalizacji i działania spopielarni zwłok. 

 Przygotowano artykuł o działalności Rady Dzielnicy Sławin, który ukazał się       

w gazetce parafialnej Arka  (Z. Rzączyńska, R. Osiak). 

 Członkowie Rady uczestniczyli w Urzędzie Miasta w szkoleniu 

przewodniczących Rad, Zarządów i sekretarzy Rad Dzielnic poświęconemu 

m.in.  zasadom RODO, konieczności uchwał przy podziale rezerwy celowej. 

M. Pietrzela, M. Tarkowska, R. Osiak  przekazali najważniejsze  informacje           

z tego szkolenia. Materiały szkoleniowe elektronicznie zostaną przesłane 

członkom Rady. 

 Mieszkańcowi ul. Zdrojowej na jego prośbę przesłano 2 protokoły z posiedzeń 

Rady, a następnie jego maila ze względu na poruszane zagadnienia i uwagi  

przesłano do UM do przekazania wg kompetencji. Mieszkaniec wycofał 

zapytania. 

 Otrzymano informację z UM Lublin o wyłożeniu projektu zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania w rejonie ul. Wodnej – dotyczy jednej nieruchomości 

prywatnej w pobliżu obiektu MPWiK, wcześniej było to analizowane przez 

Radę Dzielnicy, bez uwag. 

 Otrzymano informację z UM Lublin o udostępnieniu do opinii i uzgodnień (etap 

przed wyłożeniem planu) projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w dla obszarów w rejonie ul. Poligonowej i 

Zelwerowicza (propozycja mniejszej intensywności zabudowy). Termin 

wniesienia uwag instytucji - 23.12.2019. Przewodniczący Zarządu spróbuje się 

zapoznać w Wydziale Planowania UM z tym projektem. 

 Otrzymano do wiadomości propozycję pisma RD Sławinek z interwencją do 

Zarządu Transportu Miejskiego w sprawie ograniczenia kursów linii nr 30 

(mniejsza częstotliwość w dni powszednie, likwidacja kursów w dni 

świąteczne). 

 Odbyło się posiedzenie Zarządu wraz z prezydium Rady poświęcone 

sprawom dzielnicy. 

 Przygotowywano spotkanie świąteczne – zaproszenie gości itp. 

 Otrzymano pismo od z-cy prezydenta miasta  pani B. Stepaniuk - Kuśmierzak   

z życzeniami dla Rady Dzielnicy Sławin. 

 Zaktualizowano strony internetowe Rady Dzielnicy (R. Osiak). 
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 Otrzymano prośbę z UM o przekazanie informacji przez Radę o wyborze 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady (przez Komisję Rewizyjną     

ze swojego składu). 

Ad 5)  Przewodnicząca Rady zaproponowała termin następnego posiedzenia Rady    

na 7.01.2019 (wtorek) na godz. 18.15, co zostało zaakceptowane przez Radę. Dyżur 

w ten dzień w siedzibie Rady od godz. 17.30 będą pełnić M. Pietrzela i M. 

Tarkowska.  

Na tym posiedzeniu zostaną też uzgodnione terminy kolejnych posiedzeń i dyżury 

członków Rady w roku 2020. 

Ad 6)  Wolne wnioski i oświadczenia 

 Członek Rady D. Starczewski zapytał się o ustalenia z UM dotyczące turnieju 

szachowego. M. Pietrzela odpowiedziała, że do tej pory nie wpłynęła żadna 

informacja w tej sprawie z UM Lublin. 

 Radny Grzegorz Orłowski zabrał głos w sprawie: organizacji ruchu na ul. 

Relaksowej (po świętach ma być zorganizowana wizja lokalna z udziałem 

Radnej Rady Miasta p. J. Mach), ewentualnego zagospodarowania terenu 

przez dewelopera (zaproponował zorganizowanie spotkania z ww. 

deweloperem), poinformował o wykonaniu organizacji ruchu na ul. Wędrownej 

(ale brakuje lustra na dodatkowym wyjeździe na ul. Poligonową) oraz 

poinformował, że Fundacja Wolności wystosowała pismo do władz miasta           

w sprawie braku realizacji z Budżetu Obywatelskiego projektów „parku 

linowego i skweru w pobliżu ul. Altanowej”. 

 Przewodnicząca Rady M. Pietrzela poinformowała, że na razie nie 

wprowadzono zmian w organizacji ruchu na ul. Zielone Wzgórza oraz 

zaproponowała też, by po rozpoznaniu złożyć uwagi do projektu mpzp         

dotyczące spopielarni zwłok (o ile nie ma dodatkowych wymagań dotyczących 

stosowania zaawansowanych technologii i urządzeń).  

Ad 7) Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady i zamknęła posiedzenie Rady Dzielnicy Sławin o godz. 18.20 wypowiadając 

formułę:  „Zamykam obrady Rady Dzielnicy Sławin ”. 

 

Protokołowała: Monika Tarkowska. 

…………………(-)…………………. 

Załączniki: (zgodnie z § 14 ust. 16a Statutu Dzielnicy) 

1) Lista obecności z posiedzenia RD Sławin nr IX z dn. 2019-12-13. 

       

    Protokół zatwierdzony w dniu  07.01.2020 

         Przewodnicząca Rady  
                   Dzielnicy Sławin 
       (-)  Małgorzata Pietrzela 


